
 

 

Algemene vergadering SAR dd° 19/02/2018 

 

Aanwezig: Geerts Vera, Appels josé, Naegels Loes, Quadflieg Elly, Sels Maria, Verdick Diane, Van de 

Kerkhof Ria, Teeters Emma, Swerts Luc, Engelen Jef, Malfait Jef, Broeckx Rosette, Jonghbloet Cinne, 

Van Massenhoven Elvire, Heyns Leo, Leysen Annie, Lauwers Maria, Dierckx Lieve, Maes Eddy, Tania 

Huybrechts, Gilis Wim; 

Verontschuldigd : Dielis Lia, Beyens Rita, Portael Frans, Leestmans Leen, Matheussen Clarisse, 

Verbaeten Xavier, Hagen Bernard, Donckers Frans, Van Otten José, Vanmechelen Frans; 

1.Verwelkoming. 
 
2.Goedkeuring vorig verslag dd°13/11/2017. 
 

 Het sociaal tarief voor de maaltijden in de dienstencentra is rond. Zij die recht hebben op dit 

sociaal tarief krijgen een pasje. Hiervoor zal men eerst langs het OCMW moeten passeren. In 

eerste instantie zullen de collega’s van het welzijnsonthaal op 27/2 en 6/3 aanwezig zijn 

(11u tot 13u30) in het restaurant van LDC Albert Van Dyck. Ze gaan daar klanten info geven 

over het sociaal tarief. Daarnaast verzamelen ze van de geïnteresseerde personen de nodige 

info, zodat ze voor hen (indien ze recht hebben) binnen de twee dagen een pasje kunnen 

klaarleggen Dit tarief gaat in vanaf 01/03/2018. 

 De invoering van “witte kassa” wordt verschoven naar het einde van het jaar. 

 Het blijkt dat er geen inschrijvingen meer nodig zijn voor diegenen die ’s zondags gaan eten 
in het restaurant van het dienstencentrum A.Van Dyck. 

 
3.Bewegingstuin. 
 
Sam Hufkens (Stad Turnhout) gaf een korte toelichting over hoe de Stad Turnhout zich inzet om als 
“gezonde gemeente” zijn inwoners in te lichten over gezonde voeding en beweging. In het kader van 
dit laatste is er een bewegingstuin, met verschillende toestellen (6 + bank met fietstrappers) , 
aangelegd op de hoek van de Bareelstraat. Deze proefopstelling zal op het openingsfeest van Park 
Spooreinde/Niefhout) op 25 maart (14-17u) feestelijk worden ingewijd met een familiedag waarop 
kinderen, ouders en grootouders van harte welkom zijn. De begeleiding zal gebeuren door studenten 
van de Thomas More –school die ook nauw hebben meegewerkt aan dit project. 
Er zal voor iedereen wel iets voorzien zijn, oud zowel als jong.(boogschieten, gekke fietsen, Nordic 
Walking, enz….Wij  hopen jullie als lid van de SAR daar massaal te mogen begroeten met je familie. 
Vooraf zal er, in samenwerking met o.a. Neos, nog een pilootmoment zijn om de toestellen te testen. 
Dit zal doorgaan op 19/03/2018. De testgroep is echter reeds volzet. 
 
 
 
 
 



 
 
4.Toelagereglement seniorenverenigingen. 
 
Omdat het oude reglement reeds van 2009 dateerde moest dit worden aangepast. 
Er zal in het vervolg een toelage worden toegekend bestaande uit 2 delen : een basistoelage op basis 
van het aantal leden en een werkingstoelage op basis van het aantal en het type georganiseerde 
activiteiten. De aanvraagformulieren hiervoor zullen terug te vinden zijn op de website van de Stad 
Turnhout. Dit reglement zal bij het verslag worden gevoegd. 
 

5.Cultuurmarkt. 

 
Wij zijn de enige adviesraad die aanwezig is op de Cultuurmarkt. Om de werking van 
seniorenadviesraad beter bekend te maken bij de Turnhoutse senioren zal er in het vervolg via een 
ander concept worden gewerkt. Er zal meer nadruk worden gelegd op de verwezenlijkingen van onze 
raad  zoals de zitbanken, wegwijzers, sociaal tarief, enz….. 
Er wordt een werkgroep opgericht die het nieuwe concept verder zal uitwerken zodat we tegen de 
volgende cultuurmarkt met een vernieuwde stand naar buiten kunnen komen.  
Wensen mee ter werken : Elly Quadflieg, Cinne Jonghbloet, Rosette Broeckx, Maria Sels, Eddy Maes. 
Andere leden mogen zich steeds melden. 
De eerste vergadering gaat door op 26/3 om 13.30-16u in het buurthuis ’t Stokt, Brugstraat 7. 
 
6.Turnhout by night. 
 
We hadden 107 inschrijvingen en er daagde 94 mensen op. De algemene commentaren van de 
deelnemers waren zeer positief. Goede interactie tussen gidsen en wandelaars, veel leuke weetjes. 
De afsluiter koffie en cake in het pop-up cafetaria van het Speelkaartenmuseum werd erg gesmaakt. 
Foto’s van verschillende leden in de krant met commentaar. Wel wordt gevraagd om bij een 
volgende editie iets meer rustplaatsen te voorzien. Nu was de enigste plaats waar wat kon gerust 
worden, het theater Elckerlyc. Er is slechts 1 valpartij gemeld in de Baron du Fourstraat. 
De volgende wandeling wordt voorzien op 19/01/2019. Noteer deze datum alvast in uw agenda. 
 
Vanuit de Dienst Toerisme ontvingen we ook veel positieve reacties. Wel vond men de afstand wat te 
lang in verhouding tot de beschikbare tijd omdat er zoveel anekdotes werden verteld (welke wel zeer 
belangrijk zijn). Zij vragen om bij een volgende editie met een beperkte inschrijving te werken.  (Max. 
100 personen). De cafetaria aan het speelkaartenmuseum zal vanaf volgend jaar voor iedereen 
toegankelijk zijn. 
Een aantal leden van onze raad hadden wel enkele bedenkingen bij het gebrachte toneelstuk… 
Wij willen alle leden van de SAR bedanken voor hun massale aanwezigheid op de wandeling. 
 
7.Varia : 
 

 KVLV organiseert een ontbijt in de zaal van het Goddelijk Kind. Inschrijven kan via José Appels 
voor 26/02/18 tegen 7 euro p.p. 

 De voorgestelde gesprekken met de verantwoordelijken van Carrefour (Korte Gasthuisstraat) 
zijn uitgesteld wegens ontslagen bij CF. Wordt verder opgevolgd. 

 Kunnen er in Binkenpost artikels worden opgenomen ivm initiatieven van de Warande : 
“nagedacht” en “overleven” ? 

 Vraag : zijn er nog andere onderwerpen voor de volgende Binkenpost ? 



 Gezien de nieuwe strenge wet op de privacy is het moeilijk om voor het feestje van de 70-
jarigen de adressen bijeen te krijgen. Er zal in dit verband ook een artikel verschijnen in de 
krant. 

 De voorbehouden zwemuren in het zwembad worden goed tot zeer goed benut wat de 
maandag en de donderdag betreft. Op vrijdag loopt alles wat minder maar men geeft het 
nog wat tijd. 

 Er dient een gesprek gevraagd te worden met Digid@k en Frans Vanmechelen om het 
verdere verloop van de “overdracht” van de knoppenwinkel af te spreken. 
Het blijkt dat er nog andere cursussen worden gegeven in “knoppenkennis”: 

 Vb. Okra organiseert een cursus  

 op maandagvoormiddag kan men terecht in het OC De Meerloop. 

 Er was op een zondag een brandalarm in het dienstencentrum A.Van Dyck/ 
assisstentiewoningen. Er bleek dat niemand van de verantwoordelijken reageerde. Er zal nu 
nagegaan worden of er een telefoonnummer kan uitgehangen worden waarmee deze 
mensen kunnen verwittigd worden. 

 
8.Opstellen memorandum seniorenadviesraad. 
 
Na een korte pauze begonnen de leden aan het beantwoorden van 3  vastgestelde vragen om zo een 
begin te maken aan het memorandum. Hun antwoorden zullen daarna gebundeld en geanalyseerd 
worden door enkele leden van het Dagelijks Bestuur. Hierna zal er een tekst worden opgesteld die zal 
doorgegeven worden aan de verschillende politieke partijen en zij die er baat bij hebben.  
 
Hierna sloot de voorzitter de vergadering. 


